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Protokół Nr XIII /2011 

z Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 29 sierpnia 2011 r. w siedzibie Urzędu Miasta Gminy Stryków. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

radni Rady Miejskiej w Strykowie wg listy obecności, 

przewodniczący Zarządów osiedli m. Stryków wg listy obecności, 

sołtysi wg listy obecności, 

goście zaproszeni, 

osoby zaproszone wg listy obecności. 

 

Na XIII sesji nieobecni byli radni: Marzena Skwarko i radny Andrzej Pożarlik . 

 

 Ad. 1. Otwarcie obrad XIII Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

W trakcie otwarcia sesji na salę wszedł  radny Witold Śliwkiewicz. 

Otwarcia sesji o godz. 11.00 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 

Paweł Kasica i po powitaniu wszystkich obecnych na sali oświadczył, iż zgodnie z listą 

obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego składu 

rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji.  

 

 Ad. 2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z 

wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Strykowie. 

 

 Przewodniczący RM powierzył obowiązki sekretarza obrad wiceprzewodniczącemu 

RM w Strykowie Włodzimierzowi Grochockiemu. 

 

Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 

Porządek obrad proponowany przez przewodniczącego Rady Miejskiej w Strykowie : 

 
1. Otwarcie obrad. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Zatwierdzenie protokołu z XI  sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 28 

lipca 2011 r. 

6. Sprawozdanie Burmistrza M-G Stryków z działalności w okresie między sesjami. 

7. Informacja Burmistrza M-G Stryków dot. stanu przygotowania placówek 

oświatowych w Gminie  do rozpoczęcia roku szkolnego. 

8. Sprawozdanie  Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących Komisji 

RM z działalności w okresie między sesjami. 

 

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) przyjęcia Planu Odnowy Miejscowości Dobra na lata 2011-2018 w ramach  

Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007-2013 dla działania 

,,Odnowa i rozwój wsi ˮ, 

b) przeznaczenia do sprzedaży na rzecz najemcy w drodze bezprzetargowej  

    samodzielnego lokalu mieszkalnego stanowiącego własność gminy, 
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c) wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargowym niezabudowanej  

    nieruchomości gruntowej stanowiącej własność gminy, 

d) udzielenia Burmistrzowi Miasta – Gminy Stryków upoważnienia do zawarcia  

    porozumień z Zarządem Powiatu Zgierskiego w sprawie podjęcia działań  

    zmierzających do wspólnych realizacji przedsięwzięć w ramach ,, Narodowego  

   Programu Przebudowy Dróg Lokalnych- Etap II  Bezpieczeństwo- Dostępność-  

   Rozwójˮ. 

 

12. Interpelacje i zapytania. 

13. Wolne wnioski i sprawy różne. 

14. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

15. Zamknięcie obrad. 

 

Burmistrz M-G Stryków Andrzej Jankowski wnioskował o wprowadzenie do porządku 

obrad XIII sesji następujących projektów uchwał: 

- w sprawie zmian w budżecie Miasta – Gminy Stryków na rok 2011 podyktowana zmianami 

jakie dokonały swoimi uchwałami jednostki pomocnicze; 

-  w sprawie określenia kierunków działania Burmistrza Miasta – Gminy Stryków  mająca na 

celu podjęcie działań zmierzających do uregulowania stanu własności ulic ( dotyczy przejęcia 

ulicy Mickiewicza w Strykowie). 

Głosowanie wniosku: 13 głosów za bez głosów przeciwnych i  głosów wstrzymujących się 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poinformował, że wnioskowane projekty 

uchwał zostały wprowadzone w pkt 9 e) i 9 f) . 

Porządek obrad po zmianie : 

1. Otwarcie obrad . 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Zatwierdzenie protokołu z XI  sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 

28 lipca 2011 r. 

6. Sprawozdanie Burmistrza M-G Stryków z działalności w okresie między 

sesjami. 

7. Informacja Burmistrza M-G Stryków dot. stanu przygotowania placówek 

oświatowych w Gminie  do rozpoczęcia roku szkolnego. 

8. Sprawozdanie  Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących 

Komisji RM z działalności w okresie między sesjami. 

9. Podjęcie uchwał w sprawie : 

b) przyjęcia Planu Odnowy Miejscowości Dobra na lata 2011-2018 w ramach  

Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007-2013 dla działania 

,,Odnowa i rozwój wsiˮ, 

b) przeznaczenia do sprzedaży na rzecz najemcy w drodze bezprzetargowej  

    samodzielnego lokalu mieszkalnego stanowiącego własność gminy, 

c) wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargowym niezabudowanej  

    nieruchomości gruntowej stanowiącej własność gminy, 

d) udzielenia Burmistrzowi Miasta – Gminy Stryków upoważnienia do zawarcia  

    porozumień z Zarządem Powiatu Zgierskiego w sprawie podjęcia działań  

    zmierzających do wspólnych realizacji przedsięwzięć w ramach ,,Narodowego  

   Programu Przebudowy Dróg Lokalnych- Etap II  Bezpieczeństwo- Dostępność-  

   Rozwój ˮ, 
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e) zmian w budżecie Miasta – Gminy Stryków na rok 2011, 

f) określenia kierunków działania Burmistrza Miasta – Gminy Stryków. 

10. Interpelacje i zapytania. 

11. Wolne wnioski i sprawy różne. 

12. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

13. Zamknięcie obrad. 

 

Głosowanie nad porządkiem obrad po zmianie: 13 głosów za bez głosów przeciwnych i 

wstrzymujących się  

 

Ad. 4.  Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący RM w Strykowie wnioskował o powołanie Komisji Uchwał i Wniosków na 

XIII  sesji R M w Strykowie. 

Komisja Uchwał i Wniosków została powołana w następującym składzie: 

1. Radna Małgorzata Kiełbik 

2. Radny Teodor Kołodziejczyk 

3. Radny Karol Lenart 

Głosowanie nad powołaniem Komisji Uchwał i Wniosków w w/w składzie:  

13  głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

Ad. 5  Zatwierdzenie protokołu z XI sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 28 

lipca  2011 r. 

Przewodniczący rady poinformował, że wpisów do protokołu nie złożono, zapytał czy są 

uwagi do treści protokołu? 

Uwag i wpisów do protokołu z XI sesji podczas obrad XIII sesji nie złożono. 

 

Głosowanie nad zatwierdzeniem protokółu z XI sesji Rady Miejskiej w Strykowie: 

12 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos wstrzymujący się 

2  

Ad.6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta - Gminy Stryków z działalności w okresie 

między sesjami.  

 

Burmistrz Andrzej Jankowski przypomniał, że właśnie trwają na terenie naszej gminy 

wybory sołtysów, przewodniczących zarządów osiedli oraz rad sołeckich. Do chwili obecnej 

odbyło się kila zebrań sprawozdawczo-wyborczych, na których dokonano wyboru sołtysów. 

Burmistrz przedstawił wybranych sołtysów. Zebrania przebiegają sprawnie, pomoc ze strony 

urzędu jest zapewniona. Następnie mówił o dożynkach gminnych, które miały miejsce dzień 

wcześniej w Swędowie. Kolejnym tematem jest budowa autostrad na naszym terenie, 

przygotowane są porozumienia z firmami, które będą budowały odcinki autostrad.  

 

Ad.7. Informacja Burmistrza Miasta - Gminy Stryków dot. stanu przygotowania 

placówek oświatowych w Gminie do rozpoczęcia roku szkolnego.  

 

Informację przedstawiła Sekretarz M-G Stryków Pani Anna Sasin. 
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W roku szkolnym 2011/2012 w prowadzonych przez Gminę Stryków szkołach 

podstawowych w klasach I - VI naukę będzie pobierało 597 uczniów rozmieszczonych w 39 

oddziałach, przeciętnie jest to 15 uczniów w oddziale. Ilość dzieci w oddziałach jest różna w 

poszczególnych szkołach. Porównując nowy rok szkolny 2011/2012 z ubiegłym rokiem 

szkolnym liczba dzieci przyjętych do klas I - VI zmniejszyła się o 32 uczniów. Na wniosek 

rodziców do klas I szkół podstawowych przyjęto 21 uczniów 6-letnich. 

 Oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych jest 8 oraz 1 oddział 

przedszkolny w Przedszkolu Samorządowym w Strykowie. Naukę w oddziałach 

przedszkolnych rozpocznie 168 uczniów. W związku z wprowadzaniem reformy oświatowej i 

obowiązkowym uczęszczaniem, od dnia 1 września 2011 r., wszystkich dzieci 5-letnich do 

oddziałów przedszkolnych, w nowym roku szkolnym 2011/2012 zwiększyła się o dwie grupy 

liczba oddziałów przedszkolnych (SP Nr 1 w Strykowie, SP w Dobrej). W porównaniu z 

poprzednim rokiem szkolnym liczba dzieci przyjętych do oddziałów przedszkolnych 

zwiększyła się o 10 uczniów. 

 W gimnazjum naukę będzie pobierało 358 uczniów, rozmieszczonych w 18 

oddziałach, przeciętnie jest to 20 uczniów w jednym oddziale. W poszczególnych szkołach 

liczba uczniów waha się między 16 – 23 dzieci w oddziale. W porównaniu z rokiem ubiegłym 

w gimnazjum naukę pobierać będzie o 20 uczniów mniej. W roku szkolnym 2011/20012 

uczniowie naszych szkół objęci będą opieką socjalną, taką jak: dowożenie do szkół, żywienie 

w stołówkach szkolnych, opieka świetlicowa i zdrowotna. Świetlica szkolna funkcjonuje w 

każdej szkole. W roku szkolnym 2011/2012 planuje się pobyt w świetlicach dla 651 dzieci w 

24 grupach, czyli średnio po 27 osób w grupie.  

 Dojazdy do szkół w nowym roku szkolnym zapewni jak dotychczas Zakład 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Strykowie oraz dwa kursy zlecone, które będą 

realizowane przez prywatnego przewoźnika ze Szczawina Dużego Pana Krzysztofa 

Sadowskiego. Przewoźnik ten będzie dowoził dzieci do szkoły w Niesułkowie oraz dowoził i 

odwoził dzieci z Woli Błędowej do szkoły w Bratoszewicach. Do szkół na terenie Gminy 

Stryków dowożonych będzie ok. 611 uczniów. 

 Przedstawione dane mogą jeszcze ulec zmianie po opracowaniu przez dyrektorów 

szkół aneksów do projektów organizacyjnych. 

 Zgodnie z przyrzeczeniem dyrektorów, szkoły i przedszkole z dniem 1 września 2011 

r. będą posiadały pełną kadrę pedagogiczną i administracyjno – gospodarczą. Kadra 

pedagogiczna zatrudniona w szkołach i w przedszkolu, zabezpiecza realizację zadań 

statutowych tych placówek. Ponadto, w każdej szkole oraz w przedszkolu samorządowym 

zatrudniony będzie logopeda. Uczniowie naszych placówek oświatowych mają również 

zapewnioną opiekę pedagogiczno – psychologiczną. 

 Placówki oświatowe przygotowane są do rozpoczęcia roku szkolnego, zgodnie z 

wymaganiami sanitarno - epidemiologicznymi i zapewnią bezpieczeństwo dla wszystkich 

dzieci. 

 

 

Ad. 8 Sprawozdanie  Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących 

Komisji RM z działalności w okresie między sesjami . 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica poinformował, że w okresie między sesjami 

brał udział w posiedzeniach Komisji RM oraz w bieżącej pracy biura Rady Miejskiej. 

W dniu 19 sierpnia 2011 r. w Wojewódzkim Sądzie Administracyjnym odbyło się ogłoszenie 

wyroku w sprawie zaskarżenia uchwały w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego Walczaka. 

Sąd odrzucił skargę Pana Walczaka w całości. 
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Przewodnicząca Komisji Budżetu, Spraw Gospodarczych i Mienia Komunalnego 

RM radna Anna Ślęzak poinformowała, że Komisja odbyła dwa posiedzenia. Na jednym z 

posiedzeń Komisja wypracowała wnioski do projektu budżetu M-G Stryków na rok 2012, na 

drugim posiedzeniu Komisja opiniowała projekty uchwał na sesję. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Ochrony Środowiska i Planu Miejscowego RM 

radny Czesław Polit poinformował, że Komisja spotkała się jeden raz i opiniowała projekt 

uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru 

położonego we wsi Dobra. 

 

Przewodniczący Komisji Ładu, Bezpieczeństwa Publicznego i Dróg Publicznych 

RM radny Włodzimierz Grochocki poinformował, że posiedzenie  Komisji odbędzie się w 

dniu dzisiejszym po zakończeniu sesji. 

 

Przewodniczący Komisji Edukacji Publicznej, Kultury, Zdrowia, Sportu, 

Turystyki i Spraw Obywatelskich Rady Miejskiej w Strykowie radny Józef Migdałek 

poinformował o  wyjazdowym posiedzeniu Komisji w dniu 24 sierpnia  2011 r.  

Komisja dokonała wizytacji placówek oświatowych prowadzonych przez gminę Stryków  w 

związku z rozpoczynającym się nowym rokiem szkolnym. 

Przewodniczący poinformował, że placówki oświatowe są należycie przygotowane, 

zapewniają odpowiednią kadrę pedagogiczną oraz warunki dydaktyczne. 

Należałoby  dla jednej palcówki tj. szkoły podstawowej w Koźlu  pomyśleć o zwiększeniu 

środków finansowych celem dokonania niezbędnych w niej  prac remontowych. 

Komisja zapoznała się również na swoim posiedzeniu z planem dowozów dzieci do szkół. 

Przewodniczący Komisji podkreślił, że obecny wygląd szkół jest dużą zasługą Burmistrza 

jako organu prowadzącego oraz Rady Miejskiej w Strykowie, która uchwała coroczne 

budżety gminy nie żałując środków na oświatę. 

 

Przewodniczący rady poinformował, że ze względu na nieobecność na sesji  

przewodniczącego i wiceprzewodniczącej Komisji Rewizyjnej, na następnej sesji będzie 

przedstawiona informacja o działalności Komisji w ostatnim okresie.  

 

Ad. 9 Podjęcie uchwał w sprawie: 

c) przyjęcia Planu Odnowy Miejscowości Dobra na lata 2011-2018 w ramach  

Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2007-2013 dla działania 

,,Odnowa i rozwój wsi ˮ, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie.  

Pan Witold Kosmowski Naczelnik Wydziału Promocji… w imieniu Burmistrza M-G 

Stryków zgłosił następujące autopoprawki do proponowanej uchwały: 

W tytule uchwały oraz w  treści § 1 i § 2  wyraz ,, Miesjcowości ˮ zmienia się na  

,,Miejscowościˮ. 

Podstawa prawna  uchwały rozpoczyna się : ,,Na podstawie art.18 ust.2 pkt 6 ustawy ….ˮ  

dalej bez zmian. 

W załączniku do niniejszej uchwały wprowadza się autopoprawki polegające na poprawkach 

błędów ortograficznych i interpunkcyjnych. 

Głosowanie nad przyjęciem autopoprawek:  

13  głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  
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Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

b) przeznaczenia do sprzedaży na rzecz najemcy w drodze bezprzetargowej  

    samodzielnego lokalu mieszkalnego stanowiącego własność gminy, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pani Bożena Motylińska Zastępca Burmistrza M-G Stryków zgłosiła autopoprawkę do 

projektu uchwały :  

w § 1 po wyrazach ,,Reymonta 4ˮ  dodać ,, zgodnie z załącznikiemˮ . 

Głosowanie nad przyjęciem autopoprawki:  

13  głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

c) wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargowym niezabudowanej  

    nieruchomości gruntowej stanowiącej własność gminy, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pani Bożena Motylińska Zastępca Burmistrza M-G Stryków zgłosiła autopoprawkę do 

projektu uchwały:  

w wierszu 7 podstawy prawnej  wykreślić : art.34 ust.1 pkt 2 , art.67 ust 1 , ust. 1 a  i ust.3, 

art.68 ust.1 pkt 7 , ust.1 a ; 

zmienić art. 37 ust.2 pkt 1   na art. 37 ust.1  

Głosowanie nad przyjęciem autopoprawki:  

12  głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos wstrzymujący się  

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  
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d ) udzielenia Burmistrzowi Miasta – Gminy Stryków upoważnienia do zawarcia  

    porozumień z Zarządem Powiatu Zgierskiego w sprawie podjęcia działań  

    zmierzających do wspólnych realizacji przedsięwzięć w ramach ,, Narodowego  

   Programu Przebudowy Dróg Lokalnych- Etap II  Bezpieczeństwo- Dostępność-  

   Rozwójˮ, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

 

e  )  zmian w budżecie Miasta – Gminy Stryków na rok 2011, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

 

Skarbnik M-G Stryków Pani Barbara Walak poinformowała, że zmiany w planie 

wydatków budżetu M-G Stryków związane są z podjętymi przez zebrania mieszkańców 

jednostek pomocniczych uchwałami (os. Kopernika, Centrum i Swędów) w sprawie 

rozdysponowania środków budżetowych przeznaczonych do dyspozycji tych jednostek . 

Uwag i pytań do projektu uchwały  nie zgłoszono. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

f) określenia kierunków działania Burmistrza Miasta – Gminy Stryków  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

 Burmistrz M-G Stryków Pan Andrzej Jankowski poinformował, że ze względów 

technicznych  gmina porządkuje katalog dróg i ulic. Uchwała jest niezbędna do podjęcia 

czynności zmierzających do przejęcia ul. Mickiewicza w zasób dróg gminnych. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  
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Ad. 10. Interpelacje i zapytania. 

 

Radny Marek Gierat  w imieniu mieszkańców wsi Sadówka  i Pludwiny zwrócił  się do 

Burmistrza z prośbą o interwencję  w sprawie pozarywanych przepustów  przy budowie 

autostrady co utrudnia dojazd mieszkańcom tych rejonów na pola. 

 

Ad. 11. Wolne wnioski i sprawy różne. 

 

Pani Bożena Sobierajska sołtys wsi Rokitnica mówiła o problemie uszkodzonej melioracji, 

który zgłaszała kilkakrotnie do Gminnej Spółki Wodnej w Strykowie. Chodzi o melioracje 

przy posesji p. Sobierajskiej i p. Pelskiej. Tam jest rozlewisko, największe koło p. Pelskiej. 

Nie skoszono zboża, bo kombajn nie może nadal wjechać. Obiecano, że zrobią to po żniwach, 

ale nie można się doczekać. Pani sołtys dodała, że mieszkańcy wsi Rokitnica systematycznie 

opłacają składki na GSW. 

 

Burmistrz odpowiedział, że w miejscu, o którym wspomniała pani sołtys jest uszkodzona 

melioracja, będzie interwencja w GSW, aby zainteresowała się tym problemem.   

 

Radny Czesław Polit mówił, że u niego w rejonie także jest rudna sytuacja związana z 

melioracją, od 4 lat czeka na usuniecie awarii. To nie tylko Rokitnicy dotyczy ta sytuacja.  

 

Pani Janina Stańczyk przewodnicząca zarządu Osiedla Centrum w Strykowie mówiła o 

interwencjach w GDDKiA w Łodzi w sprawie melioracji, ponieważ ma utrudniony wjazd na 

pole. Z GDDKiA niby przyjechali coś zrobili, jakiś rów przekopali, ale w dalszym ciągu 

efektów nie ma. Dalej mówiła, że na początku kadencji narzekała, że w Strykowie nic się nie 

dzieje, więc teraz czuje się w obowiązku powiedzieć, że się dzieje, ul. Mickiewicza i 

Żeromskiego są zrobione, centrum Strykowa ładnieje. Bardzo dziękuję.  

 

Pan Kazimierz Chamerszmit sołtys wsi Niesułków Kolonia zgłosił wniosek, aby wystąpić 

do zarządców dróg o usunięcie zieleni porastającej chodniki, szczególnie naprzeciwko szkoły 

podstawowej w Niesułkowie.  

 

Radny Bogdan Walczak powiedział, że zbliża się zebranie na trenie Osiedla Wschód, więc 

mieszkańcy mogą pytać o ul. Brzezińską – czy w tym roku będzie struga wodna, która płynie, 

teraz nie, ale przy mrozach zawsze. Czy to będzie uporządkowane do zimy? 

 

Burmistrz odpowiedział, że wszystkie sprawy związane z możliwością wykonania tego 

zadania są uzgodnione, natomiast teraz trzeba znaleźć środki w budżecie na ten cel.  

 

Radny Witold Śliwkiewicz zgłosił następujące wnioski: 

 przy ul. Ogrodniczej w Bratoszewicach są znacznie pochylone dwa słupy 

oświetleniowe – prośba o interwencje, 

 prośba o wycięcie zakrzaczeń przy ul. Ogrodniczej w Bratoszewicach, szczególnie 

przy posesji p. Żurawskiej i p. Miśkiewicz.   

 co słychać w Zespole Szkół nr 1 w Bratoszewicach – chodzi o dawną szkołę rolniczą, 

 mieszkańcy Bratoszewic zgłosili się z pretensjami dot. organizacji dożynek gminnych 

i odpustu parafialnego w jednym terminie. Prośba, aby takie uroczystości nie 

odbywały się w tym samym terminie.  
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Burmistrz odnośnie ostatniego wniosku poinformował, że na początku następnego roku 

ustalony zostanie kalendarz uroczystości gminnych o z którym wszyscy będą mogli się 

zapoznać. Jeśli chodzi o szkołę rolniczą w Bratoszewicach to propozycje burmistrza 

Strykowa nie zostały zaakceptowane dot. tej szkoły, burmistrz nie jest w tym momencie 

stroną w tej kwestii. Starostwo decyduje o jej losie, trwają rozmowy z Widzewem.  

 

Radny Łukasz Orłowski wnioskował o oczyszczenie z piachu ul. Legionów w Strykowie i o 

załatwienie sprawy tej bocznej ulicy odchodzącej od ul. Legionów. Tam jest spory bałagan, 

jak popada to jest spore nawilżenie.  
 

Burmistrz powiedział, że postaramy się oczyścić ulice, jeśli chodzi o drogę to jest to droga 

prywatna i sprawy z nią związane są nieuregulowane.  

 

Pan Ryszard Miśkiewicz sołtys wsi Sosnowiec poprosił o wystąpienie do GDDKiA w Łodzi 

odnośnie naprawy chodnika od ronda do przystanku. Jest tam duże zadolenie, a jest to jedyny 

ciąg komunikacyjny, którędy można przejść do przystanku.  

Burmistrz poinformował, że będzie interweniował w tej sprawie po raz kolejny.  

 

Radny Sławomir Źródło mówił o problemie drogi dojazdowej do Dobieszkowa, od drogi 

powiatowej w kierunku Moskul, droga w opłakanym stanie, dojazd ciężki. 

 

Burmistrz powiedział, że prace równiarki niebawem się rozpoczną na terenie naszej gminy.  

 

Przewodniczący RM Paweł Kasica wnioskował o wystąpienie do Zarządu Powiatu 

Zgierskiego o ustawienie lustra drogowego na skrzyżowaniu drogi powiatowej z drogą 

gminną w Kiełminie oraz o udrożnienie przepustów przy drodze powiatowej w Zelgoszczy od 

drogi krajowej 71 do przejazdu nad autostradą.  

 

Pan Piotr Miśkiewicz sołtys wsi Bratoszewice poprosił o interwencje w sprawie zamulonego 

rowu na Woli Błędowej, który dwa lata temu Gminna Spółka Wodna oczyściła do samego 

lasu, ale obecnie jest zamulony, naniesiony jest piach.      

 

Burmistrz poinformował, że główny inżynier kontraktu wystąpił do gmin i starostw leżących 

przy przebiegu autostrady A-1 o udrożnienie rowów melioracyjnych, które mają służyć także 

do odwodnienia autostrady. Powstał tutaj konflikt i ja wystosowałem pismo, w którym jest 

mowa, że jeżeli inwestor podejmuje działania związane zmianą stosunków wodnych w tym 

rejonie jest zobowiązany do ponoszenia kosztów. Nie może się to odbywać w taki sposób, że 

tylko prace melioracyjne są czynione w pasie wykupionym  autostrady, ale cały ciąg rowów, 

którymi również odpływa woda z autostrady powinien spoczywać na inwestorze. 

Zaproponowałem spotkanie w tej kwestii – na którym zaproponuję, że  w ramach budowy 

odcinka A-1 powinny znaleźć się środki na odnowienie rowów melioracyjnych nie tylko w 

pasie budowy autostrady, ale docelowo do zbiornika, który pozwoli odebrać tę wodę. 

Kolejnym punktem jest to, że wszystkie urządzenia odpływowe z autostrad powinny podlegać 

opłatom dla spółki wodnej przeznaczonym na konserwacje. Czekam na odpowiedź na moją 

propozycję. 

Radny Bogdan Walczak przypomniał o rozwiązaniu problemu okolic ul. Targowej przy 

targowisku miejskim, jest to bardzo niebezpieczny odcinek, brak przejścia dla dzieci, trzeba z 

tym odcinkiem coś zrobić. Dwa miesiące temu starosta zgierski obiecał, że pomaluje linie 

bezpieczeństwa na skrzyżowaniu ul. Targowej i Wczasowej w Strykowie. Do tej pory tego 

nie zrobił.                    



10 

 

 

Ad. 12. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków powołanej na XIII sesji RM radna Małgorzata 

Kiełbik odczytała wnioski przyjęte przez Komisję w dniu 29 sierpnia 2011 roku:  

 

1. Wyciąć krzewy i wykosić pobocza na drodze  gminnej w Bratoszewicach ul. 

Ogrodnicza, szczególnie przy działce pp. Żurawskich sąsiadujących z pp. 

Miśkiewicz ( wnioskodawca radny Witold Śliwkiewicz). 

Głosowanie wniosku: 11  głosów za 

0 głosów przeciw 

0 głosów wstrzymujących się, 

 

2. Wystąpić do Zarządu Powiatu Zgierskiego o zainstalowanie lustra drogowego na 

skrzyżowaniu  drogi powiatowej z drogą gminną w miejscowości Kiełmina                  
( wnioskodawca radny Paweł Kasica ). 

   Głosowanie wniosku: 14  głosów za 

0 głosów przeciw 

    0 głosów wstrzymujących się, 

 

3. Wystąpić do Zarządu Powiatu Zgierskiego o udrożnienie przepustów przy 

drodze powiatowej  w miejscowości Zelgoszcz od drogi krajowej 71  do przejazdu 

nad autostradą ( wnioskodawca radny Paweł Kasica ). 

     Głosowanie wniosku: 14  głosów za 

0 głosów przeciw 

                                                                                      0 głosów wstrzymujących się, 

 

4. Wystąpić do Zarządu Powiatu Zgierskiego o namalowanie linii zatrzymania przy 

znaku ,, stop ˮ  na skrzyżowaniu ulic Targowa – Wczasowa ( wnioskodawca radny 

Bogdan Walczak ). 

          Głosowanie wniosku: 14  głosów za 

   0 głosów przeciw 

                                                                                        0 głosów wstrzymujących się, 

 

13. Zamknięcie obrad. 

Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad XIII sesji Rady Miejskiej w Strykowie 

prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica o godz. 12.40 dokonał 

zamknięcia sesji. 

 

Protokołowała: 
Z. Kubiak 

E. Tomczak 

 

Przewodniczący  

          Rady Miejskiej w Strykowie 

 

        Paweł  Kasica 

 

 

 


